
 

 

 

 

Interpellation gällande kommunplan 2025-2028 

Ställd till kommunstyrelsens ordförande Åsa Viklund-Lång 

 

I budgetdebattens slutanförande framförde kommunstyrelsens ordförande att 
Vänsterpartiets budget var olaglig. Någon grund till detta eller vad som var olagligt 
framkom inte.  

Vänsterpartiets budget har ett positivt resultat för 2025 och når en stark finansiell 
ställning 2027 i jämförelse med majoritetens budget som gör det 2026. 

Hur budgetunderskotten för 2023 och 2024 ska hanteras är kommande beslut och kan 
göras på olika sätt. Det är ett kommunfullmäktigebeslut som tas våren 2025. 

Med anledning av detta ställer jag följande fråga 

- På vilken grund anser du att Vänsterpartiets budget är olaglig? 

 

 

För Vänsterpartiet Owe Hellberg 

 

 

 


